

Garoon 5 Service Pack

サイボウズ株式会社 使用許諾契約書

サイボウズ株式会社（以下、「サイボウズ」といいます。）が提供する、「Garoon 5 Service Pack」（以下、「本プログラム」といいます。）は、以下の事項につき同意いただける場合のみご利用いただけます。

■お客様は、本プログラムをお客様本人がご使用になる目的にのみご利用いただけます。本プログラムの修正、第三者への頒布（自動公衆送信、送信可能化を含む）、貸与、担保設定、再使用許諾、販売等を行うことはできません。

なお、サイボウズの販売パートナー等が、お客様のために利用する場合に限り、複製および頒布することができます。

■本プログラムは、お客様ご自身の判断により、お客様ご自身の責任において使用してください。

本プログラムの使用に基づいて発生した営業価値の喪失、業務の停止、コンピュータの故障による損害、その他あらゆる商業的損害・損失等を含め一切の直接的、間接的、特殊的、付随的または結果的損失、損害についてサイボウズは責任を負いません。

さらに、サイボウズは、第三者のいかなるクレームに対しても責任を負いません。

■サイボウズは、本プログラムに含まれた機能がお客様の要求を満足させるものであること、正常に作動すること、瑕疵（いわゆるバグ、構造上の問題等を含む）が存在していないことあるいは存在していた場合に、これが修正されること、のいずれも保証いたしません。また、本プログラムの機能が次期ソフトウェアに搭載されることおよび本プログラムの機能が次期ソフトウェア等で正常に動作することは保証いたしません。

■本プログラムの著作権、その他知的財産権は、サイボウズおよびその供給者に帰属します。

■本プログラムをサイボウズ製品に適用した後の取扱いについては、本ご利用上の注意に記載した事項を除き、当該サイボウズ製品の使用許諾契約書に従うものとします。

■以上の事項に同意いただけない場合、およびこれに反した場合は、使用を停止していただく可能性があります。

■本契約が複数の言語で規定される場合は、日本語版が基準になるものとします。あらかじめご了承ください。

Garoon 5 Service Pack
Cybozu, Inc. Program License Agreement

In order to use "Garoon 5 Service Pack" ("the Program") provided by Cybozu, Inc. ("Cybozu"). The Customer must first agree to the following terms and conditions.

■The Customer may try out the Program only in the case where the Customer use the Program.

The Customer is not allowed to distribute or transmit (including to post on a website and/or any other act to have the Program accessible from the public).

The Customer is not allowed to modify, lend, lease or pledge the Program. In addition, the Customer may not assign, transfer or sublicense the right to use or try out the Program to any third party.

The Partner may duplicate and distribute the Program solely for the purpose of providing to the customer.

■The Customer shall assume full responsibility, use the Program.

The Customer hereby confirms and agrees that the Customer shall assume full responsibility for any and all damages, direct or indirect, liabilities and/ or risks, including loss of data, server down, interruption of business operations, arising from any use of the Program provided by Cybozu.

FURTHERMORE, CYBOZU SHALL NEVER BE RESPONSIBLE FOR ANY COMPLAINTS AND CLAIMS FROM ANY THIRD PARTY.

■ EXCEPT AS SPECIFICALLY PROVIDED HEREIN, CYBOZU MAKES NO, AND HEREBY SPECIFICALLY DISCLAIMS ANY, WARRANTY TO THE CUSTOMER OR ANY OTHER PERSON OR ENTITY CONCERNING THE PROGRAM, WHETHER EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO, THE IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY, FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, COMPLETENESS, USE, ACCURACY, TITLE OR NONINFRINGEMENT. IN ADDITION, EXCEPT AS SPECIFICALLY PROVIDED HEREIN, CYBOZU MAKES NO, AND HEREBY SPECIFICALLY DISCLAIMS ANY WARRANTY THAT THE PROGRAM WILL MEET THE CUSTOMER'S REQUIREMENTS, OR THAT THE

CUSTOMER'S USE OF THE PROGRAM SYSTEM WILL BE UNINTERRUPTED, TIMELY, SECURE OR ERROR FREE; NOR, EXCEPT AS SPECIFICALLY PROVIDED HEREIN, DOES CYBOZU MAKE ANY WARRANTY, AND CYBOZU SPECIFICALLY DISCLAIMS ALL WARRANTY, AS TO THE RESULTS THAT MAY BE OBTAINED FROM THE USE OF THE PROGRAM THAT DEFECTS OR ERRORS IN THE PROGRAM WILL BE CORRECTED OR THAT THE PROGRAM WILL BE COMPATIBLE WITH THE CUSTOMER'S HARDWARE, SOFTWARE OR NETWORK OPERATING ENVIRONMENT.

Cybozu does not guarantee that the functions of the Program will be available in Software of any future versions or work correctly on any those of future versions.

■ Cybozu, and/or any suppliers, retain any and all rights, including copyrights and other intellectual property rights in the Program.

■ In addition to the above, after applying the Program to Cybozu product, the handling of the Program shall be subject to the terms and conditions of the Cybozu product License Agreement.

■ If the Customer do not agree these terms and conditions, or in the event of any breach of these terms and conditions, the Customer may not try out or use the Program.

■ If this Agreement is written in more than one language, the Japanese language version shall control.

We appreciate your understanding.

Garoon 5 Service Pack
Cybozu 株式会社 使用许可条件

在安装 Cybozu 株式会社（以下简称“Cybozu”）提供的“Garoon 5 Service Pack”（以下简称“本程序”）时，必须同意以下所有条款。

■ 本程序仅供客户自身使用，请勿用于其他任何目的。

客户不得将本程序向第三方进行分发、传播（包括以有线或者无线方式向公众传播）等。客户不得进行本程序的修正、出借、租赁、设定担保等。

且，不得将使用本程序的权利转让、转卖、授予、或再许可其使用。

除提供给客户使用之外，Cybozu 合作伙伴不得以其他目的复制及分发本程序。

■客户根据自身意愿使用本程序，并承担由此产生的一切责任。

基于使用本程序而发生的一切营业价值的丧失、业务停止、计算机故障引起的损害、其他所有商业损害、损失等的一切直接的、间接的、特殊的、

附随性或结果性的损失、损害 Cybozu 不负任何责任。

另外，Cybozu 不对来自第三方的投诉负任何责任。

■Cybozu 不对以下任意一项做出保证。

本程序中包含的功能满足客户的需求；可以正常运行；没有瑕疵（即没有 bug 以及构造上的问题等）或即使存在瑕疵也能得到修正。

另外，Cybozu 无法保证本程序的功能在下一版本的软件中还会继续保留，也无法保证本程序的功能在下一版本的软件中可以正常使用。

■本程序的著作权以及其它一切知识产权归属于才望子株式会社（Cybozu, Inc. 日本国）及其供应商所有。

■本程序安装到 Cybozu 产品中之后，在操作本程序时，除了需注意使用注意事项中的各项内容之外，还必须遵守相应的 Cybozu 产品的使用许可协议。

■客户若不同意以上条款，或者有违反条款行为时则不能使用本程序。

■如本协议由双方当事人订立多种语言，以日语版本的表述为准。

敬请谅解。